

Date:2022/01/11

التاريخ: 2022/01/11

تعميم رقم (2022/02) Circular No.

All Airlines Operating at Kuwait International Airport: -

As per the Health Authorities instructions in the State of Kuwait and effective Wednesday (12/01/2022) at (00:01) Kuwait Local time please adhere to the following: -

Arrival passengers infected with Corona virus outside the state of Kuwait, and after spending the isolation period, they are permitted to enter the state of Kuwait as per the following: -

1. Immune passengers: - submit positive (PCR) test result certificate between (7 to 28) days prior to the date of arrival.
2. Non-immune passengers: - submit positive (PCR) test result certificate between the period of (10 to 28) days prior to the arrival date.

With the consideration of the decisions issued by the esteemed Council of Ministers regarding the categories allowed to enter the State of Kuwait.

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي: -

بناء على تعليمات السلطات الصحية بدولة الكويت، وأعتباراً من يوم الأربعاء الموافق (2022/01/12) في تمام الساعة (00:01) حسب التوقيت المحلي لدولة الكويت يرجى الالتزام بالتالي: -

الركاب القادمون المصابون بفيروس كورونا خارج دولة الكويت وبعد قضائهم فترة العزل، يسمح لهم بالدخول الى دولة الكويت حسب الآتي: -

1. المحصنون: - تقديم شهادة (PCR) إيجابية خلال فترة ما بين (7 الى 28) يوم قبل تاريخ الوصول.
2. الغير محصنين: - تقديم شهادة (PCR) إيجابية خلال فترة ما بين (10 الى 28) يوم قبل تاريخ الوصول.

مع مراعاة القرارات الصادرة من مجلس الوزراء الموقر بخصوص الفئات المسموح لها بالدخول الى دولة الكويت.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي
Deputy Director General
For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبد الله الفداغي